
Da jeg kvittede smøgerne for et år siden, var det fornuftigste valg for mig, at gå over til dampen. I 

dag er jeg helt røgfri, hoster ikke, kan sportsdykke igen, og jeg stinker ikke af røg! For mig virker 

det som om, at tobakskompagnierne presser på for at få damp ulovligt, hvis i giver efter for dette, 

vil mange af os føle det er ren korruption. Bring back the hope!  
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